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PROTOKÓŁ Nr 188.2023

Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU
w dniu 24 sierpnia 2023 r.

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki.
Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.
Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godzinie 09:00.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Pan Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

2. Pan Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.
3. Pan Tadeusz Klobukowski - Zastępca Dyrektora PZJB w Sierpcu.
4. Pan Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.
5. Pan Marek Kuczraarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.
6. Pan Zbigniew Czajkowski - Główny specjalista w Wydziale Oświaty

i Zdrowia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przyj ecie porządku posiedzenia.

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z przebiegu kwalifikacji wojskowej na
terenie Powiatu Sierpeckiego w 2023r.

4. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
nieruchomości w drodze darowizny.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji Wójta
Gminy Gozdowo Nr 26/2020 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla
inwestycji polegającej na budowie instalacji fotowoltaicznej „Golejewo l"
gm. Gozdowo.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nawiązania stosunku
pracy na podstawie umowy o pracę na czas określony, na stanowisko



pełniącego obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

7. Podj ecie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

9. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2023 r.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwalę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023 r.

12. Przyjęcie protokołów: Nr 177.2023, Nr 178.2023, Nr 179.2023, Nr
180.2023, Nr 181.2023, Nr 182.2023, Nr 183.2023, Nr 184.2023, Nr
185.2023, Nr 186.2023, Nr 187.2023.

13. Sprawy różne.

14. Zamknięcie posiedzenia.
/porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.
Pan Starosta zaproponował, aby rozszerzyć porządek posiedzenia o:

a) pkt. 2a w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
zamówienia publicznego na wykonanie zadania pn. „Modernizacja oświetlenia
w jednostkach organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego - część l";
b) pkt 2b w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
zamówienia publicznego na wykonanie zadania pn. Organizacja kształcenia
praktycznego w Królestwie Hiszpanii w ramach projektów mobilności dla uczniów
i uczennic Zespołu Szkół Nr l i Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu;



c) pkt 2c w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nieodpłatne przeprowadzenie szlaku „VeloMazovia", Rowerowego Szlaku Mazowsza
przez drogi powiatowe na terenie powiatu sierpeckiego.

Ad. pkt 2a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
zamówienia publicznego na wykonanie zadania pn. „Modernizacja oświetlenia
w jednostkach organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego — część l".

Pan Sekretarz poinformował, że Powiat Sierpecki otrzymał dofinansowanie
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
na realizacje zadania pn. „Modernizacja oświetlenia w jednostkach organizacyjnych
Powiatu Sierpeckiego - część l" w wysokości 297 000 zł. Całkowita wartość zadania
wynosi 330 000 zł, wkład własny Powiatu stanowi 10%, czyli 33 000 zł.

Pan Tadeusz Klobukowski przedstawił członkom zarządu zakres rzeczowy
zadania, dotyczący LO w Sierpcu, ZS nr 2 w Sierpcu, internatu przy ZS nr l
w Sierpcu oraz CKZ w Sierpcu.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po przeprowadzonej
dyskusji jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 921.188.2023

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie
zadania pn. „Modernizacja oświetlenia w jednostkach organizacyjnych Powiatu
Sierpeckiego — część l "luckwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 2b Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
zamówienia publicznego na wykonanie zadania pn. Organizacja kształcenia
praktycznego w Królestwie Hiszpanii w ramach projektów mobilności dla
uczniów i uczennic Zespołu Szkół Nr l i Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że przedmiotem zamówienia są usługi obejmujące
zorganizowanie kształcenia praktycznego u pracodawców w Królestwie Hiszpanii
w ramach projektów mobilności dla uczniów i uczennic z Zespołu Szkół Nr l w
Sierpcu oraz Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu. Zamawiający na miejsce odbywania
stażu dopuszcza miasta zlokalizowane w Andaluzji. Szacunkowa wartość

f

zamówienia zarówno dla ZS nr l, jak i ZS nr 2 wynosi 477 853,24 zł. Środki na
sfinansowanie zamówienia zostały już przekazane przez finansującego - Fundację
Rozwoju Systemu Edukacji - Narodową Agencję programu Erasmus+ i będą ujęte
w budżetach jednostek organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego na rok 2023
obsługiwanych przez PZJB.



Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 922.188.2023

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie
zadania pn. Organizacja kształcenia praktycznego w Królestwie Hiszpanii
w ramach projektów mobilności dla uczniów i uczennic Zespołu Szkół Nr l
i Zespołu Szkół Nr 2 w Sierpcu/uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu/.

Członkowie zarządu przeszli do omówienia pkt. 8 spraw różnych:
Zapoznanie się informacją Powiatowego Zespołu Jednostek Budżetowych w Sierpcu
w sprawie Audytu Energetycznego.

Pan Tadeusz Kłobukowski poinformował, że planowane jest
przeprowadzenie prac Audytora w celu opracowania dokumentu Audytu
Energetycznego na poszczególne budynki w placówkach: ZS nr l w Sierpcu, ZS nr 2
w Sierpcu, CKZ w Sierpcu, Internat przy ZS nr l w Sierpcu, SOS-W w Sierpcu, LO
w Sierpcu oraz Krytej Pły walni ./Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu/. Opracowanie Audytu Energetycznego jest niezbędne do złożenia wniosku
o ubieganie się o dofinansowanie na prace modernizacyjne obiektów w zakresie:

- wymiany stolarki drzwiowe - okiennej,
- wykonania niezbędnego docieplenia elewacji oraz dachu,

- wymiany instalacji CO na nową,

- Zamontowania paneli fotowoltaicznych.

Pan Sekretarz wyjaśnił, iż szacowany koszy Audytu Energetycznego na
wskazane jednostki łącznie wyniesie ok. 10 000 zł brutto i będzie realizowany
z budżetów poszczególnych jednostek. Żeby rozpocząć rozpoznanie cenowe, muszą
być zabezpieczone wstępnie środki.

Pan Skarbnik omówił kwestie finansowe planowanego audytu
energetycznego. Zaakcentował, że audyt energetyczny będzie robiony dla każdej
jednostki, a kosztem jego sporządzenia będzie obciążona jednostka organizacyjna,
co jest zgodnie z ustawą o rachunkowości, jak i samorządzie powiatowym.

Następnie Pan Starosta przedstawił wystąpienie Towarzystwa Patriotyczno-
Historycznego Ziemi Sierpeckiej Pamięć i Prawda, skierowane do Zarządu Powiatu
w Sierpcu.



Zwrócono się z prośbą o wyrażenie zgody na pobudowanie w obrębie Pomnika
poświęconemu Generałowi Nilowi nowego Pomnika poświęconego Żołnierzom
Niezłomnym. Po wykonaniu prac proponuje się przekształcić nazwę Skweru
z aktualnie istniejącego tj. Skwer Generała Nila na „Skwer Generała Nila i Żołnierzy
Niezłomnych". Pan Starosta przedstawił członkom zarządu projekt wykonania
powyższych prac, znajdujący się w załączniku nr 6 do niniejszego protokołu.

Pan Sekretarz powiedział, że powyższe prace stanowić będą ingerencję
w krajobraz przestrzenny, a poza tym trzeba również ten temat uzgodnić z Miastem
Sierpc, z uwagi na zawarte porozumienie. Dodał, że wraz z Mecenasem dokona
analizy w przedmiotowej sprawie.

Ad. pkt 2c Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne
przeprowadzenie szlaku „VeloMazovia", Rowerowego Szlaku Mazowsza przez
drogi powiatowe na terenie powiatu sierpeckiego.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały został złożony przez
Zarząd Dróg Powiatowych w Sierpcu Jzałącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Pan Sekretarz poinformował, że Polskie Towarzystwo Turystyczno-
Krajoznawcze Oddział „Mazowsze" zwróciło się z pismem w sprawie nieodpłatnego
przeprowadzenia szlaku „VeloMazovia" poprzez następujące drogi powiatowe:
nr 3726W odcinek Żochowo - Ligowo, nr 3715W odcinek Ligowo - Mochowo,
nr 2999W odcinek Mochowo - Łukoszyn (granica powiatu).

Pan Sławomir Krystek zwrócił uwagę na zapis w tytule projektu uchwały.
Uważa, że słowo „przeprowadzenie" powinno zostać zastąpione wyrazem
„wyznaczenie" lub „zorganizowanie".

Adwokat Pan Maciej Witkowski zaproponował, aby przyjąć zapis
przywołany w rozporządzeniu, czyli tytuł projektu uchwały wyglądałby następująco:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne umieszczenie i utrzymanie znaków
drogowych oznaczających szlak turystyczny „VeloMazovia", Rowerowy Szlak
Mazowsza na drogach powiatowych na terenie powiatu sierpeckiego.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 923.188.2023

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne umieszczenie i utrzymanie znaków
drogowych oznaczających szlak turystyczny „VeloMazovia", Rowerowy Szlak
Mazowsza na drogach powiatowych na terenie powiatu sierpeckiego/wc/zwafo
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.



Członkowie zarządu przeszli do omówienia pkt. 4 spraw różnych:

Zapoznanie się z pismem Dyrektora ZDP w Sierpcu w sprawie wprowadzenia
inwestycji do planu finansowego Powiatu Sierpeckiego.

Pan Artur Obrębski poinformował, iż w związku z przyznanym
dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania
pn. Remont drogi powiatowej nr 3754W Goleszyn-Leszczynki, zwrócił się o
wprowadzenie przedmiotowej inwestycji do planu finansowego Powiatu
Sierpeckiego./zaA?czn/£ nr 9 do niniejszego protokołu/

Pan Skarbnik powiedział, że w projekcie uchwały budżetowej inwestycja ta
została wprowadzona.

Następnie Pan Artur Obrębski przedstawił członkom zarządu postępy prac
remontowych inwestycji przeprowadzanych w powiecie sierpeckim.

W dalszej części dyskusji Pan Artur Obrębski poruszył kwestię inwestycji
na ul. Dworcowej. Mamy na to zadanie dofinansowanie, lecz stoimy w miejscu.
W najbliższą sesję nie zostało to ujęte, ponieważ nie ma podpisanej umowy
z Miastem Sierpc. 700 000 zł to kwota dofinansowania, natomiast drugie 700 000 zł
miało być z Miasta. W tej chwili stoimy w martwym punkcie, ponieważ nie mamy
podpisanego porozumienia. Pan Skarbnik w WPF ma zaplanowane tylko 700 000 zł
do wydatku, a jeżeli zostanie podpisana umowa to kolejne 700 000 zł przyjdzie
z Miasta, czyli do wydania w tym roku będzie l 400 000 zł. W dniu 22 czerwca
został wysłany do Miasta projekt umowy do zaakceptowania i ewentualnego
podpisania. Po dwóch miesiącach, czyli parę dni temu otrzymał zwrotną umowę,
która została zmieniona w niektórych punktach. Niektóre punkty są mniej ważne,
natomiast jeden punkt rodzi dyskusję. W pierwotnej wersji umowy widniał zapis,
że Miasto Sierpc daje l 000 000 zł w dwóch transzach, czyli w roku 2023 -
700 000 zł, a w 2024 - 300 000 zł. Zapis był, że jest to wkład stały. Wersja, która
wróciła przewiduje, że ten wkład ma być proporcjonalnie zmniejszony do wartości
przetargowej. Rzeczą naturalną jest to, że ten wkład byłby zmniejszony, ponieważ
powiat występując z wnioskiem o ul. Dworcową podał kwotę oszacowaną na cały
zakres ul. Dworcowej. W trakcie rozmów okazało się, że nie wiadomo czy wystarczy
w tym roku pieniędzy, więc zakres zadania został zmniejszony, ale kwota pozostała.
Dodał również, że Miasto przeprojektowało teren wokół dworca PKP, czyli parkingi
dookoła, zamiast asfaltu jest kostka. Nasze prace na pewno pochłonęłyby pieniądze,
a kosztorys, który przedstawiło Miasto opiewa na kwotę prawie 700 000 zł.



Przed posiedzeniem Zarządu w rozmowie Pani Skarbnik Miasta Sierpca potwierdziła,
że zabezpiecza w projekcie uchwały ten l 000 000 zł, który ma wejść na sesję
Rady Miasta Sierpca w dniu 30 sierpnia, lecz osobiście niepokoi go zapis w umowie.

Poinformował, że dalej będzie prowadził rozmowy z Miastem Sierpc
w przedmiotowej sprawie.

Następnie członkowie zarządu przeszli do omówienia pkt. 7 spraw różnych:
Informacja o postępowaniu sądowym z powództwa PRD w Lipnie Sp. z o. o.

Adwokat Maciej Witkowski przedstawił informację z przebiegu rozprawy
sądowej z powództwa Przedsiębiorstwa Robót Drogowych Sp. z o.o. w Lipnie
przeciwko Powiatowi Sierpeckiemu - ZDP w Sierpcu o zmianę treści stosunku
zobowiązaniowego.

Ad. pkt 3 Zapoznanie się ze sprawozdaniem z przebiegu kwalifikacji wojskowej
na terenie Powiatu Sierpeckiego w 2023r.

Pani Joanna Pakieła przedstawiła sprawozdanie z przebiegu kwalifikacji
wojskowej na terenie Powiatu Sierpeckiego w 2023r. zgodnie z załącznikiem nr 10 do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
nieruchomości w drodze darowizny.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały został przedłożony
przez Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami./załącznik nr 11 do
niniejszego protokołu/.

Pan Sekretarz poinformował, że dokonanie darowizny na rzecz Miasta
Sierpc jest zobowiązaniem Powiatu wynikającym z zawartego porozumienia,
w którym Miasto Sierpc, na zasadzie wzajemności, zobowiązało się do przekazania
na rzecz Powiatu Sierpeckiego w terminie do 30.04.2024 roku, nieruchomości
gruntowej o numerze ewid. 1564/13 o pow. 0,1004 ha (ulica Kopernika). Przekazanie
Powiatowi tej drogi wymaga pozbawienia jej kategorii drogi publicznej przez Radę
Miasta Sierpc. Pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii nie może być dokonane
później niż do końca trzeciego kwartału danego roku, z mocą od dnia l stycznia roku
następnego.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (3-za; 1-nie wziął udziału w głosowaniu; l- nieobecny)
podjęli:



UCHWAŁĘ NR 924.188.2023
w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze
darowizny/uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji Wójta
Gminy Gozdowo Nr 26/2020 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla
inwestycji polegającej na budowie instalacji fotowoltaicznej „Golejewo l"
gm. Gozdowo.

Pan Sekretarz poinformował, że w dniu 7 sierpnia 2023r. wpłynęło pismo
Wójta Gminy Gozdowo wraz z projektem decyzji zmieniającej decyzję ostateczną
i prawomocną nr 26/2020 z dnia 11.02.2021 r. ustalającą warunki zabudowy dla
inwestycji: „budowa instalacji fotowoltaicznej „Golejewo l" o mocy wytwórczej
do l MW wraz z techniczną infrastrukturą towarzyszącą, na działce nr 116/4, obręb
Golejewo, gmina Gozdowo". Wskazany w projekcie decyzji zakres zmian, zdaniem
Wójta Gminy Gozdowo, nie powoduje konieczności powtórzenia czynności
przeprowadzanych przed wydaniem decyzji zmienianej. Zgodnie z decyzją Wójta
Gminy Gozdowo ustalenie warunków zabudowy dotyczy budowy instalacji
fotowoltaicznej o mocy wytwórczej do l MW, o maksymalnej powierzchni zabudowy
- 6953 m2 .Nie jest to przedsięwzięcie, które w świetle Rozporządzenia Rady
Ministrów z dnia 10 września 2019 roku w sprawie przedsięwzięć mogących
znacząco oddziaływać na środowisko może zostać zaliczone do grupy przedsięwzięć
mogących zawsze znacząco oddziaływać na środowisko lub do grupy przedsięwzięć
mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 925.188.2023
w sprawie wyrażenia zgody na zmianę decyzji Wójta Gminy Gozdowo
Nr 26/2020 w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji polegającej
na budowie instalacji fotowoltaicznej „Golejewo l" gm. Gozdowo/uchwała
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie nawiązania
stosunku pracy na podstawie umowy o pracę na czas określony na stanowisko
pełniącego obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.



Pan Sekretarz wyjaśnił, że w dniu 20 kwietnia 2023 roku Zarząd Powiatu
w Sierpcu Uchwalą Nr 831.173.2023 z dnia 20 kwietnia 2023 r. rozwiązał umowę
o pracę z Dyrektorem SPZZOZ w Sierpcu za wypowiedzeniem, z zachowaniem
3-miesiecznego okresu wypowiedzenia, który upłynął 31.07.2023 r. W okresie
wypowiedzenia Pan Robert Makówka został zwolniony z obowiązku świadczenia
pracy. Tego samego dnia Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 832.173.2023
o nawiązaniu stosunku pracy na podstawie umowy o pracę na czas określony na
stanowisko pełniącego obowiązki Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu z Panem Markiem Longinem Kuczmarskim
z dniem 24.04.2023 r. Zgodnie z art. 46 ust. 3a ustawy o działalności leczniczej osobę
do pełnienia obowiązków Dyrektora zatrudnia się na okres nie dłuższy niż 6 miesięcy
(okres ten upływa 24 października 2023 r.) Komisję Konkursową powołuje się
w terminie 2 miesięcy od dnia zwolnienia stanowiska objętego konkursem
(31.07.2023 r.). Spełnienie tego wymogu prawnego uzasadnia potrzebę zmiany tej
uchwały polegającej na wydłużeniu terminu p.o. Dyrektora do 24 października 2023r.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 926.188.2023

zmieniająca uchwałę w sprawie nawiązania stosunku pracy na podstawie
umowy o pracę na czas określony na stanowisko pełniącego obowiązki
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Sierpcu Jzałącznik nr 14 do mniejszego protokołu/.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały został przedłożony
przez Wydział Oświaty i Zdroviia../załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Pan Zbigniew Czajkowski poinformował, że powołanie komisji
konkursowej wszczyna postępowanie konkursowe, które musi nastąpić do dwóch
miesięcy od dnia zwolnienia się etatu na stanowisko dyrektora, a więc termin ten
zostanie zachowany. Wymogiem ustawowym jest to, że podmiot tworzący powołuje
komisję w składzie od 2 do 6 osób, w tym co najmniej jednego lekarza. Ponadto,
muszą to być osoby z wyższym wykształceniem, a przedstawiciel rady społecznej
jest oddelegowany jako odrębna osoba. Czyli de facto komisja może liczyć 7 osób.
Przedstawicielem Rady Społecznej przy SPZZOZ w Sierpcu zgodnie z uchwałą



została Pani Zuzanna Bońkowska. Ponadto, podmiot tworzący wskazuje spośród
przedstawicieli przewodniczącego komisji. Następnie przedstawił jak wygląda
procedura oddawania głosu na zgłoszone kandydatury.

Komisja konkursowa może prowadzić prace, jeżeli w posiedzeniach komisji bierze
udział co najmniej połowa liczby osób powołanych w skład komisji, w tym jej
przewodniczący. W skład komisji konkursowej nie może być powołana osoba, która
jest małżonkiem lub krewnym albo powinowatym do drugiego stopnia włącznie
osoby, której dotyczy postępowanie konkursowe, albo pozostaje wobec niej w takim
stosunku prawnym lub faktycznym, że może to budzić uzasadnione wątpliwości co
do jej bezstronności. W przypadku ujawnienia po powołaniu komisji konkursowej
okoliczności, o których mowa, lub w przypadku gdy o stanowisko zastępcy
kierownika podmiotu leczniczego lub ordynatora ubiega się kierownik tego podmiotu
lub jego zastępca, właściwy podmiot dokonuje w jej składzie odpowiedniej zmiany.
Komisja konkursowa w nowym składzie może uznać za ważne czynności dokonane
przez komisje konkursową działającą w składzie poprzednim.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (4-za; l nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 927.188.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na
stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki
Zdrowotnej w Sierpcu/załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Pan Starosta poinformował, iż mając na uwadze ilość dotychczasowych
wprowadzonych zmian w statucie oraz obecne konieczne zmiany Wydział Oświaty i
Zdrowia wnioskuje o podjęcie stosownej uchwały ./wniosek stanowi załącznik nr 17 do
niniejszego protokołu/.

Następnie Pan Sekretarz przedstawił zmiany, jakie wprowadził do Statutu
SPZZOZ w Sierpcu, pozytywnie zaopiniowane przez Adwokata Macieja
Witkowskiego. Statut stanowi załącznik do uchwały.

Pan Marek Kuczmarski zasugerował, aby dodać także w § 5 zapis, iż szpital
może prowadzić wyodrębnioną organizacyjnie działalność inną, niż działalność
leczniczą, polegającą m. in. na: świadczeniu usług w zakresie kserokopii dotyczących
wydawania dokumentacji medycznej.



Członkowie zarządu przychylili się do propozycji Dyrektora SPZZOZ
w Sierpcu.

Pan Zbigniew Czajkowski nadmienił, iż struktura organizacyjna będzie
stanowić załącznik do statutu. Niektóre szpitale strukturę organizacyjną zawarły
w treści statutu. W tej sytuacji jakakolwiek zmiana struktury rodziła potrzebę zmiany
statutu. W sytuacji gdy np. rozszerzana będzie działalność szpitala, zmieniany będzie
załącznik do statutu, a nie sama jego treść. Jest to rozwiązanie praktyczniejsze.

W dalszej części posiedzenia odbyła się dyskusja na temat uprawnień oraz
odpowiedzialności dyrektora w SPZZOZ w Sierpcu. Wyjaśniono, że dyrektor
zarządza, kieruje i reprezentuje SPZZOZ w Sierpcu na zewnątrz, odpowiadając
jednoosobowo za jego działalność, a także ma pełną odpowiedzialność i odpowiada
całym swoim majątkiem. Ponadto, organem opiniującym m. in. kredyty bankowe jest
Rada Społeczna, a nie Rada Powiatu. Członkowie zarządu wyrażali pogląd, że
przepisy prawa powinny również upoważniać w jakimś stopniu Radę Powiatu do
wyrażania zgody na np. zaciąganie zobowiązań finansowych przez szpital.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po przeprowadzonej
dyskusji jednogłośnie (3-za; 1-nie wziął udziału w głosowaniu; 1-nieobecny) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 928.188.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Sierpcu/załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9 Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2023 r.

Pan Marek Kuczmarski przedstawił Sprawozdanie o przychodach, kosztach
i wyniku finansowym SPZZOZ w Sierpcu za II kwartał 2023r., zgodnie z załącznikiem
nr 19 do niniejszego protokołu.

Pan Sławomir Krystek zapytał, czy zobowiązania najbardziej odległe,
z poprzednich okresów zostały uregulowane, czy jednak może toczą się jakieś
postępowania windykacyjne?

Pan Marek Kuczmarski odpowiedział, że wszystkiego nie jest w stanie
uregulować, ponieważ zobowiązania wymagalne opiewały na kwotę ponad
5 000 000 zł. Wyjaśnił, iż podjął działania, aby gdzie się tylko da - podpisywać
porozumienia, albo uzgodnienia na piśmie w sprawie rozłożenia na raty, czego
przykładem jest EMPEGEK. Dodał także, że nie ma dnia, aby nie wylatywały mu
„trupy z szafy". Przykładem tego jest kwota 45 000 zł, gdzie okazuje się, że na



oddziale położnictwa, do kwoty remontu dochodzi kwota z faktury za meble.
Przyznał, że kupiłby te meble o 1/3 taniej, ale umowa podpisana przez poprzednika
jest, więc trzeba to uregulować. Kolejny przykład - od października nie były płacone
zobowiązania z tytułu umów na utylizację odpadów. Pan Dyrektor podjął już
działania, aby uciąć cześć rzeczy. Doszukał się także w pokoju głównej księgowej
kolejnego segregatora noty odsetkowej, które w księgowości nie były. Były one
wadliwie wystawiane, ale poszły do kancelarii. Podjął więc działania z wiceprezesem
zarządu tej firmy odnośnie tego, żeby podpisać układ. Już w dniu wczorajszym
przesłał 66 000 zł, czyli 100 000 zł zrobiło się tylko w ciągu tygodnia.

Pan Sławomir Krystek powiedział, że Zarząd Powiatu podjął uchwałę
w sprawie przeprowadzenia kontroli w SPZZOZ w Sierpcu. Zwrócił się z pytaniem
do Pana Starosty, czy firma do jej przeprowadzenia została już wybrana.

Pan Starosta odpowiedział, że firma została już wybrana. Należy teraz
poczekać do sesji Rady Powiatu, aby podpisać formalnie umowę.

Pan Marek Kuczmarski przekazał również, że rozliczył się z ZUS-em przed
terminem. Miał porozumienie z Panią Dyrektor do połowy listopada, a już w zeszłym
tygodniu udało się zapłacić całość.

Pan Dariusz Twardowski powiedział, że od lipca wzrosły wynagrodzenia.
Zapytał, czy z Ministerstwa są jakieś środki?

Pan Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu odpowiedział, że wskaźniki, które były
określone w ustawie przez niego zostały dotrzymane. W rozmowach z dyrektorami
szpitali powiatowych okazuje się, że dużo szpitali nie dało w ogóle podwyżek, lub
dało 30-50%. Gdy powiedział, że on sam te podwyżki dał, to usłyszał, że jesteśmy
bogaci. Wychodzi jednak z założenia, że należy trzymać się przepisów prawa.

Następnie Pan Starosta odniósł się do pkt. l spraw różnych. Przedstawił
złożony przez Pana Dyrektora SPZZOZ wniosek o umorzenie zobowiązania
względem Powiatu Sierpeckiego wynikającego ze spłaty rat kapitałowych
kredytu,/wm'o5e£ stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Pan Skarbnik Powiatu powiedział, że zarząd powiatu musi mieć podstawę,
aby umorzyć to zobowiązanie. Chodzi o pokazanie faktycznego stanu zobowiązań
i braku środków na dane płatności. Przy pozytywnym rozpatrzeniu wniosku przez
członków zarządu, spotka się z księgową ze szpitala, aby omówić szczegóły.

Członkowie zarządu przychylili się do wniosku złożonego przez Pana
Dyrektora Marka Kuczmarskiego.



Następnie Pan Starosta przedstawił pismo Pana Dyrektora SPZZOZ
w Sierpcu w sprawie wyposażenia Pracowni Endoskopii./pismo stanowi załącznik nr
21 do niniejszego protokołu/. Poinformował, że jest po rozmowie z Panem Oszalem i są
podjęte działania, aby ta szafa była.

W dalszej części dyskusji członkowie zarządu zapoznali się z wystąpieniem
pokontrolnym Wojewody Mazowieckiego z kontroli przeprowadzonej w Oddziale
ginekologiczno-położniczym i Oddziale neonatologicznym./za/Ł?czm'fc nr 22 do
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwalę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035, które
znajdują się w załączniku do uchwały.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie ) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 929.188.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej Uchwalę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2Q23-2Q35/załqcznik nr 23 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023 r.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Budżecie Powiatu Sierpeckiego na 2023r., które znajdują się w załączniku
do uchwały.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:

UCHWAŁĘ NR 930.188.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na
2023 rJzałącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.



Pan Skarbnik poinformował również, że obligacje nie podlegają
zamówieniom publicznym. Natomiast, żeby radni mieli przejrzystą sytuacje wyśle
zapytania do banku, żeby złożył swoją propozycje obligacyjną. Wówczas można
wybrać bank i z nim negocjować dalsze warunki emisji obligacji. Na tę chwilę nie
ponosimy żadnych kosztów, później będzie to 300 zł za otwarcie rachunku
vatowskiego. Poprzez ten rachunek powierniczy wyemitujemy obligacje, natomiast
na nasze konto wpłyną środki w formie pieniężnej.

Ad. pkt 12 Przyjęcie protokołów: Nr 177.2023, Nr 178.2023, Nr 179.2023,
Nr 180.2023, Nr 181.2023, Nr 182.2023, Nr 183.2023, Nr 184.2023, Nr 185.2023,
Nr 186.2023, Nr 187.2023.

Członkowie zarządu przyjęli ww. protokoły nie wnosząc uwag,

Ad. pkt. 13 Sprawy różne.

5. Zapoznanie się z pismem Departamentu Finansów Samorządu Terytorialnego
w sprawie środków rezerwy subwencji ogólnej.

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem Departamentu Finansów
Samorządu Terytorialnego w sprawie środków rezerwy subwencji ogólnej ./załącznik
nr 25 do niniejszego protokołu/.

6. Zapoznanie się z pismem w sprawie budowy hali przy SOS-W w Sierpcu.

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem w sprawie budowy hali przy
SOS-W w Sierpcu/za/^czmA; nr 26 do niniejszegoprotokoht/.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.

Protokołowała

Katarzyna Tomaszewska

Zarząd

Andrzej Cześnik
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Sławomir Krystek

Dariusz Twardows

Marek Chyliński


